



Jasmine

茉莉公主

人物性格：獨立、機智、喜愛冒險

好朋友：樂雅、阿拉丁

Chapter 1

My name is Princess Jasmine, and I am very lucky to have met my one true love. But it took months of painful afternoons with a long list of would-be suitors before I finally met Prince Aladdin and fell in love with him.

In fact, before I met him, I didn't want to marry anyone at all. I also didn't want to be a princess. All I really wanted was to be free. I wanted to leave the palace and see the world.

Once I met Aladdin, I was able to do just that! It just goes to show that sometimes the one thing you really want only comes to you when you stop looking for it ... and let it find you.

我是茉莉公主，我很幸運地遇到了我唯一的真愛。曾經有好幾個月，每天下午都要與排成長長的一隊，自稱為求婚者的人見面，這讓我十分痛苦，直到我最終遇到阿拉丁王子並與他相愛。

實際上，在我遇到他之前，我從來沒想過要和任何人結婚，也不想當公主。我真正需要的就是得到自由。我想離開皇宮去看看外面的世界。

當我遇到阿拉丁之後，我可以做到這些了！這正好說明，有時只有當你對真正需要的東西，不再抱有希望時，它才會出現並找到你。

4



One spring day, Aladdin and I were enjoying a walk in the palace gardens when all of a sudden, the Genie appeared. He had just returned from a world trip, and he started telling us about his adventures.

He visited Egypt first to see the ancient Pyramids. Then he went skiing in a mountain range in the west called the Alps, and finally he relaxed for a month on a tropical island to the east.

'How do I look?' he asked. 'I spent hours working on my tan. You don't get this blue by accident, you know.'

With a click of his fingers, the Genie then presented us with heaps of gifts! There was even a new water dish for Rajah, my pet tiger.

春天的一天，當我和阿拉丁正在皇宮花園裡愉快地散步的時候，精靈忽然出現了。他剛剛完成了環遊世界的旅行回來，並開始給我們講述他的冒險經歷。

他首先去了埃及觀看古老的金字塔。然後去了西部的一個叫做阿爾卑斯的山上滑雪，最後在東部的一個熱帶小島上休息了一個月。

「我看起來怎麼樣？」他問。「我花了幾個小時來處理被曬得變色的皮膚。你知道的，這樣的藍色是不會偶然得到的。」

隨口精靈動一動手指發出的清脆響聲，我們面前出現了許多的禮物！他甚至還為我的寵物，老虎樂雅帶來了一個新的飲水盤。

7

